
 
 ÅS KOMMUNE

PROTOKOLL 
 
 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 26.04.2006 
 
FRA SAKSNR:  21/06 FRA KL: 16.30 
TIL SAKSNR: 24/06 TIL KL: 18.25 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 
Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
Sp:  Ellen Syrstad 
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Anne Odenmarck, Kjell Westengen 
SV:  Pål Vedeld 
Frp:   Arne Hillestad 
H:      Dag Guttormsen 
V:  Jorunn Nakken 
KrF:  Grete Grindal Patil 
 
Møtende varamedlemmer:  
Sp:  Ola Heir 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf, Vibeke Berggård - sekretær,  
teknisk sjef Arnt Øybekk, helse- og sosialsjef Berith Trobe Dahlgren,  
økonomisjef Mikal Johansen, plan- og utviklingssjef Ellen Grepperud,  
konsulent Arne Hågensen og konsulent Dag Midtfjord. 
 
Diverse merknader:  
Sak 24/06 var sendt ut som tilleggsak 21./24.04.06. 
Meldingsakene ble behandlet til slutt. 
 
 
Godkjent 02.05.06 av ordfører Johan Alnes og Arne Hillestad 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
 

 



SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
21/06 06/59  
ÅRSMELDING FOR ÅS KOMMUNE 2005  
 
22/06 06/479  
LOKAL LØNNSPOLITIKK  
 
23/06 06/312  
PARTILOVEN - TILSKUDD TIL POLITISKE PARTI I KOMMUNEN  
 
24/06 06/948  
PROSJEKTPLAN UNIVERSITETSBYGDA - EN KOMMUNEDELPLAN  
FOR OMRÅDET FRA KORSEGÅRDEN TIL ÅS SENTRUM 
 
 

ORIENTERING FRA RÅDMANNEN 26.04.06 
Rådmannen orienterte om følgende dialogmøter i kommunestyret: 
• 10.05.06 kl. 12.00 - 15.30 Visjon og mål i kommuneplanen (2007 - 2019)  
• 31.05.06 kl.   8.30 - 15.30 Plankonferanse 
 
 

REFERATSAKER TIL FORMANNSKAPET 26.04.06 
Referatsakene ble tatt til orientering. 
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MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 26.04.06 
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Planprogram for rullering av Ås kommuneplan. 

Ordfører viste til sin e-post 25.04.06 vedr. k-sak 93/04 - privat forslag til reguleringsplan 
for Vinterbro Næringspark N4. Han mente det var politisk flertall for å sikre denne tomten 
for Grøn-Hansen Butikkinnredninger AS. 
 
Formannskapet drøftet seg frem til følgende omforente anmodning: 
Formannskapet ber om at reguleringsforslaget som ble lagt i bero i K-sak 93/04 tas opp til 
ny behandling. Disse arealene skal kartfestes før en godkjenning i kommunestyret. 

 
2. Jorunn Nakken (V) tok opp demokratiaspektet i forhold til interkommunale selskaper 

(IKS). Formannskapet ble enige om at IKS-innkallinger og protokoller sendes 
formannskapets medlemmer. Hvis noen har bemerkninger til sakene, kan de ta det opp i 
påfølgende formannskapsmøte. Det settes av tid til dette. 

 
3. Søknad om tilskudd på kr 5000,- til InterCity-debatt i Ås kommune, jf. utsendt notat av 

20.04.06 fra rådmannen, lnr. 5920/06. Formannskapet var interessert i at et slikt 
debattmøte også skal arrangeres i Ås. 

 
4. Ordfører orienterte om arbeidsmarkedstall for mars fra aetat. Antall ledige og på tiltak i Ås 

er 180. 
 
5. Automatfri kommune. Ordfører Amund Kjernli i Ski tok opp forslag om spilleautomatfri 

kommune i siste ordførermøte, sak 18/06a. Formannskapet anmoder Follorådet om aktivt å 
følge opp forslaget, jf. e-post 10. og 19.04.06. 

 
6. Forespørsel om medlemskap i Trygg Trafikk ble enstemmig avslått. 
 
7. Ordfører orienterte om status for SFE-midlene per 31.03.06. Verdiøkning fra årsskiftet er 

på kr 4.111 mot kr 3.177 til samme tid i 2005. Skatteinngangen er imidlertid langt lavere 
enn budsjettert. 

 
8. Follo Futuras brev/e-post av 21.04.06 med diverse informasjon er videreformidlet til 

politikerne av ordfører samme dag. 
 
9. Ordfører orienterte om at det skal holdes et nytt møte 02.05.06 vedr. omorganisering av 

Follo barne- og ungdomsskole som IKS, jf. e-post 21.04.06. 
 
10. Under formannskapets møte 08.03.06 ble det vist til at Bjørnebekk asylmottak måtte ut på 

anbud. Det er nå inngått ny driftsavtale med virkning fra 01.07.06. Avtalen er treårig hvor 
UDI har opsjon på å forlenge avtalen med ytterligere to år.  
Asylmottaket har de siste årene gitt et positivt bidrag til Ås kommune i størrelsesorden 1 
mill. kroner pr. år samt at bygningsmassen ved Bjørnebekk gradvis har blitt oppgradert. 
Den nye avtalen er fra en økonomisk side sett ikke så gunstig lenger. Det positive bidraget 
vil nå ventelig bli halvert i forhold til det som har vært. Bakgrunnen for at avtalen ikke er 
så gunstig lenger må ses i sammenheng med at mange asylmottak er blitt lagt ned de to 
siste årene. 
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11.  Formannskapet ønsker en orientering i kommunestyret fra landbrukssjefen om mulig 

forprosjekt - varmeproduksjon og infrastruktur i Folloregionen, jf. ordførermøtets sak 
14/06 c. Materiell bør sendes ut på forhånd. 

 
12. Gunnar Haugen takker i brev av 26.04.06 for gaven han fikk i forbindelse med fratreden 

som sekretær i Ås Forliksråd. 
 
13. Ordfører orienterte om at Natteravnene i Ås inviterer ungdom fra Nordby og Ås område til 

et rusfritt arrangement i Vestby natt til 1. mai. De betaler for buss og personale. Det vil 
likevel gå natteravner i Ås natt til 1. mai. 

 
14. Brev/e-post av 18.04.06 fra For Jernbane v/leder Kjell Erik Onsrud vedr. "Prioriter riktig 

på Østfoldbanen" er videreformidlet politikerne av ordfører. 
 
15. KS Folkevalgtprograms tilbud om Folkevalgtdag til kommunestyret ble enstemmig avslått, 

jf. KS' brev av 28.03.06. 
 
16. Anne Odenmarck (A) anmodet om at ordfører kontakter SL om at bussene i Sjøskogen- og 

Vinterbro-området er for fulle. Det bør holdes et møte med SLs leder, administrasjonen og 
ordfører. 
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Utv.sak nr. 21/06  
ÅRSMELDING FOR ÅS KOMMUNE 2005  
 
Rådmannens innstilling: 
Tilsvarer formannskapets innstilling til kommunestyret. 
 
Formannskapets behandling 26.04.2006: 
Votering: Rådmannens innstilling ble enstemmig tiltrådt. 
 
Formannskapets vedtak 26.04.2006: 
Årsmelding for Ås kommune 2005 tas til orientering. 
 
 
  
Utv.sak nr. 22/06  
LOKAL LØNNSPOLITIKK  
 
Administrasjonsutvalgets innstilling: 
Tilsvarer formannskapets innstilling til kommunestyret. 
 
Formannskapets behandling 26.04.2006: 
Administrasjonsutvalgets behandling og innstilling var sendt formannskapet på e-post 
21.04.06 og ble lagt frem i møtet. 
 
Votering: Administrasjonsutvalgets innstilling ble enstemmig tiltrådt. 
 
Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
LØNNSPOLITIKK 
Rådmannens innstilling legges til grunn som veiledende for Ås kommunes lønnspolitikk for de 
neste to år. Forhandlingsutvalget (FHU) skal godkjenne vurderingsgrunnlagene, f.eks:   
punkt 4.3 Endring av individuell lønn, f.eks: ”Målene i handlingsprogrammet skal belønnes ut  

fra mål i lederavtale/medarbeideravtale”. Hva med områder uten spesielle 
forbedringsmål? 

punkt 5 Fastsettelse av lønn og lønnsutvikling for ledere, f.eks: ”--- sikre at fastsettelsen av  
individuell lønn er tydelig og forutsigbar for den enkelte”. Hva betyr det i praksis? 
 ”Lønnsnivået skal som hovedregel ivareta likhetsprinsippet for samme nivå,  
uavhengig av enhet/etat”. Hva betyr det i praksis? 

 ”Belønning av måloppnåelse i lederavtale/medarbeideravtale”, må være objektive og  
offentlige, også i forhold til andre grupper og ansatte. 

Punkt 6.2 ”Medarbeiders måloppnåelse skal være styrende for lønnsendring/-utvikling av  
individuell lønn”. Hvordan vil måloppnåelsen bli målt, fordelt og belønnet? 

Hvordan er det tenkt koordinert med lønnsutviklingen i andre etater/grupper at ”nærmeste 
leder bør være sentral i fastsettelsen av medarbeidernes lønn”?  
 
LØNNSFORHANDLINGER  

1. Kommunestyrets delegering til politisk forhandlingsutvalg (FHU) opprettholdes 
uendret, men rådmannen eller hans stedfortreder tiltrer utvalget med fulle rettigheter. 
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2. Rådmannen beregner virkningene av sentralt oppgjør, sentrale føringer, samt tidligere 
lokale forhandlinger. 

3. Rådmannen beregner forhandlingspotten etter HTA kap. 4 i samarbeid med 
arbeidstakerorganisasjonene (ATO).  

4. Ved tilsetting innplasserer rådmannen i grunnlønn, lønnsstiger og tilstår 
funksjonstillegg  etter de til en hver tid gjeldende kriterier. 

5. Kommunestyret godkjenner at FHU kan videredelegere oppgaver til rådmannen. 
6. Normal prosedyre i forhandlinger er at rådmannen innstiller til FHU som deretter 

forestår forhandlingene med ATO. Administrative fagpersoner skal være til stede for å 
bistå FHU. 

7. FHU kan gi rådmannen rammer å forhandle innenfor og delegere selve forhandlingene.  
8. FHU gjennomfører drøftingsmøter med ATO om kriterier, prioriteringer og føringer 

for det forestående oppgjøret etter innstilling fra rådmannen. 
9. Fastsettelse av øvrig lokal lønn behandles som hittil av FHU etter innstilling fra 

rådmannen. 
 
 
  
Utv.sak nr. 23/06  
PARTILOVEN - TILSKUDD TIL POLITISKE PARTI I KOMMUNEN  
 
Rådmannens innstilling: 
1. Ås kommunes reglement – kapittel 11. 14 endres slik at det lyder:  

Godtgjørelse til politiske partier” 
11.14.1:  1,5% av ordførerens godtgjørelse gis hvert parti i kommunestyret (grunnstøtte).  

      11.14.2:  0,5% av ordførerens godtgjørelse gis pr. representant i kommunestyret 
(stemmestøtte).  

2. For inneværende år utbetales det resterende beløpet tilsvarende tabell 1, da kommunal 
grunnstøtte allerede er utbetalt i år. 

 
Formannskapets behandling 26.04.2006: 
Votering: Rådmannens innstilling ble enstemmig tiltrådt. 
 
Formannskapets innstilling til kommunestyret: 
1. Ås kommunes reglement – kapittel 11. 14 endres slik at det lyder:  

Godtgjørelse til politiske partier” 
11.14.1:  1,5% av ordførerens godtgjørelse gis hvert parti i kommunestyret (grunnstøtte).  

      11.14.2:  0,5% av ordførerens godtgjørelse gis pr. representant i kommunestyret 
(stemmestøtte).  

2. For inneværende år utbetales det resterende beløpet tilsvarende tabell 1 (sum 60.600), da 
kommunal grunnstøtte allerede er utbetalt i år. 
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Utv.sak nr. 24/06  
PROSJEKTPLAN UNIVERSITETSBYGDA - EN KOMMUNEDELPLAN FOR 
OMRÅDET FRA KORSEGÅRDEN TIL ÅS SENTRUM 
 
Rådmannens innstilling: 
Prosjektplan Universitetsbygda – En kommunedelplan for området fra Korsegården til Ås 
sentrum datert 21.04.06 vedtas og brukes som grunnlag i det videre arbeidet med 
kommunedelplanen fram mot vedtak av endelig kommunedelplan i august 2007. 
 
Formannskapets behandling 26.04.2006: 
Saken var sendt ut som tilleggsak 21./24.04.06. 
 
Pål Vedeld (SV) la frem følgende forslag: 
Prinsipalt:  
Ønsker en utsettelse pga. kort tid og viktig sak. En utsettelse ikke kan være et stort problem. 
Subsidiært: 
1. Tillegg side 3, 2. avsnitt, nytt kulepunkt: 

Kommunedelplanen skal drøfte arealutviklingen av UMBs arealer og tilliggende 
eiendommer i området, som vist på kart.. 

2. Til side 5 under Sentrumsområde: 
Ta ut setningen om "Planen bør  ..  Kommunesenteret". 

3. Til side 5, alternativ til Viktige ledd.. 
Endringer av veisystem og annen infrastruktur må utredes som del av planen, herunder 
trafikkmessige konsekvenser også ut over planområdet. 

 
Ola Heir (Sp) la frem følgende forslag: 
1. Forslag til ny tittel: En kommunedelplan for området fra Korsegården til Ås sentrum og 

deler av universitetscampus. 
2. Side 5 Viktig ledd i kommunikasjonssystemet, RV 152 

Det må utredes alternativ trase for RV 152 fra Korsegården til E18 ved Holstad for å 
redusere trafikkproblemene for boligområdene i Ås sentrum og deler av universitets-
området. 

3. Side 8 Nytt hakepunkt under avsnitt 3.2.2 Prosjektledelse 
Utrede alternative arealer innen nåværende campus til tomt for NVH og VI ved eventuell 
lokalisering i Ås. 

 
Formannskapet drøftet seg frem til følgende videre behandling av saken: 
Saken legges frem for formannskapet og kommunestyret 10. mai med innleverte forslag og 
med tilleggsopplysninger fra rådmannen. 
 
Votering: Det ble ikke votert. 
 
Formannskapets vedtak 26.04.2006: 
Saken legges frem for formannskapet og kommunestyret 10. mai med innleverte forslag og 
med tilleggsopplysninger fra rådmannen. 
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